

**Minutes of the Annual General Assembly
Meeting "Extra Ordinary" of MEEZA QSTP -
L.L.C (Public) FY2025**

**محضر اجتماع الجمعية العمومية غير العادية
لشركة ميزة كيو اس تي بي ذ.م.م (عامة)
للعام 2025**

The "Extraordinary" General Assembly of MEEZA QSTP L.L.C (Public) held its meeting on Sunday, 07 December 2025, at 01:30 PM via video communication ("ZOOM").

عقدت الجمعية العمومية "غير العادية" لشركة ميزة كيو اس تي بي ذ.م.م (عامة) اجتماعها يوم الأحد الموافق 07 ديسمبر 2025، في تمام الساعة 01:30 ظهراً عبر وسائل الاتصال المرئي "تطبيق ZOOM".

The meeting was chaired by HE Sheikh/ Hamad bin Abdullah Al Thani - Chairman of the Board (the 'Chairman'), and attended by some Board members as following:

وقد ترأس الاجتماع سعادة الشيخ/ حمد بن عبد الله آل ثاني - رئيس مجلس الإدارة ("الرئيس")، بحضور بعض أعضاء مجلس الإدارة التالية أسماؤهم:

First: The respected Board Members,

أولاً: السادة أعضاء مجلس الإدارة الموقر، وهم:

Dr. Hessa Sultan Al Jaber- Vise Chairman

السيدة/ د. حصة سلطان الجابر - نائب رئيس مجلس الإدارة

Mr. Ali Harib Al Harib- Board Member

السيد/ علي حارب الحارب - عضو مجلس الإدارة

Mr. Faleh Mohammed Al-Nasr- Board Member

السيد/ فالح محمد حمد النصر - عضو مجلس الإدارة

Dr. Saif Mohammed Al Kuwari- Board Member

السيد/ د. سيف محمد الكواري - عضو مجلس الإدارة

Mr. Mohamed Ali Al Ghaithani- Board Member "the Employees Representative "and the Chief Executive Officer of the Company

السيد/ محمد علي الغيثاني - عضو مجلس الإدارة "ممثل الموظفين" والرئيس التنفيذي للشركة.

Second: Representative of Qatar Science and Technology Park:

ثانياً: ممثل واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا:

Mr. Ahmed Salem Al-Enazi – Director of Operations

السيد/ أحمد سالم العنزي - مدير إدارة العمليات

Third: External Auditor Price Waterhouse Coopers "(PwC)":

ثالثاً: مدقق الحسابات الخارجي "برايس وتر هاوس كوبرز "(PwC)":

Mr. Mark Menton - Partner

السيد/ مارك منتون - شريك

Mr. Waleed Tahtamouni – Partner "Licence No.370"

السيد/ وليد تهتموني - شريك "ترخيص رقم 370"

Mr. Mohammed Jbarah – Senior Associate

السيد/ محمد جباره - مستشار أول

Ms. Maricar Benitez – Senior Manager

السيدة/ ماريكار بينيتز - مدير تنفيذي أول

Mr. Waleed Tahtamouni confirmed the attendance of the shareholders, audited the votes, and ensured the validity of the meeting invitation.

وقد قام السيد/ وليد تهتموني بإثبات حضور السادة المساهمين وتدقيق الاصوات والتأكد من صحة الدعوة للاجتماع.

Fourth: Alpha Omega Company:

Mr. Nader Al-Sous attended as a representative of Alpha Omega Company, and he registered the attendance of the shareholders via "ZOOM".

"Quorum and legality of the Extraordinary General Assembly meeting:

The Chairman of the meeting, invited the External Auditor, PricewaterhouseCoopers (PwC) to confirm the quorum of the meeting.

The External Auditor, Mr. Waleed Tahtamouni representing (PwC), announced that the legal quorum for the Extraordinary General Assembly meeting was not met. The number of shares represented at the meeting was 334,224,006 shares – representing 51.5% of the total company shares of 648,980,000 shares. Accordingly, the quorum for the Extraordinary General Assembly was not attained and the meeting is therefore not legally valid under the law and the Company's Articles of Association. Consequently, the meeting was postponed to Sunday, 14 December 2025 at 3:00 PM, via the same method (via Zoom).

Finally, the Chairman of the meeting thanked the attendees for their participation and presence, the chairman announced the closure of the 2024 Ordinary General Assembly Meeting at 02.15 p.m.

Signatories:

Chairman of the AGA Meeting:

Hamad bin Abdullah Al Thani
Chairman of Board of Directors

Meeting Rapporteur:

Ruba Abu Yousef
Board of Directors Secretary

External Auditors:

Waleed Tahtamouni – Partner
of Price Waterhouse Coopers (PwC), The company's External Auditor

Vote Counters:

Nader Al Sous
Alpha Omega Co.

رابعاً: شركة ألفا أوميغا :

حضر السيد نادر الصوص ممثلاً لشركة ألفا أوميغا والذي قام بتسجيل حضور المساهمين عبر تطبيق ZOOM.

نصاب الحضور وقانونية اجتماع الجمعية العمومية غير العادية:

دعا رئيس الاجتماع السادة/ برايس ووترهاوس كوبرز (PwC) مراقب الحسابات الخارجي للإعلان عن النصاب القانوني للجمعية العمومية غير العادية.

أعلن مراقب الحسابات الخارجي، السيد/ وليد تهتموني ممثل (PwC) عن عدم اكتمال النصاب القانوني لاجتماع الجمعية العامة غير العادية حيث بلغ عدد أسهم الحضور 334,224,006 سهماً والذي يشكل ما نسبته 51,5% من مجموع اسهم الشركة البالغة " 648,980,000 سهماً". وبالتالي فإن نصاب الحضور للجمعية العمومية غير العادية لم يتحقق ولا يعتبر النصاب قانونياً لعقد الاجتماع وفقاً للقانون وطبقاً للنظام الأساسي للشركة. وعليه، تم تأجيل الاجتماع ليوم الأحد، الموافق 14 ديسمبر 2025 في تمام الساعة الـ 3.00 عصراً بنفس الألية " عبر تطبيق zoom".

ختاماً، شكر رئيس الاجتماع الحضور على مشاركتهم وحضورهم، وأعلن انتهاء الاجتماع ورفع الجلسة في تمام الساعة الـ 2.15 عصراً.

الموقعين:

رئيس الاجتماع:

حمد بن عبد الله آل ثاني
رئيس مجلس الادارة

مقرر الاجتماع:

رuba أبو يوسف
أمين سر مجلس الادارة

مدقق الحسابات الخارجي:

وليد تهتموني- شريك
عن شركة برايس وتر هاوس كوبرز "PwC"، مدقق حسابات الشركة الخارجي
جامعي الأصوات:

نادر الصوص
شركة ألفا أوميغا

